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Mötesanteckningar styrgruppsmöte Oxunda vattensamverkan  
 
Tid: 2024-03-07, 13:00–16:00 Plats: Sollentuna, Turebergshuset, plan 4, rum Edsberg 

Styrgrupp närvarande: 
Jonas Riedel, Sollentuna (ordförande) 
Ray Idermark, Vallentuna (ledamot) 
Christine Hanefalk, Upplands Väsby (ersättare) 
Lars-Elis Ekeberg, Vallentuna (ersättare) 
Mats Nordström, Täby (ersättare) 
Christopher Lindvall, Järfälla (ledamot) 
Elisabeth Sjöholm, Sigtuna (ersättare) 
 
Styrgrupp frånvarande:  
Christian Bergqvist, Sollentuna (ersättare) 
Håkan Lindberg, Upplands Väsby (ledamot) 
Johan Algernon, Täby (ledamot) 
Marcus Gry, Järfälla (ersättare) 
Owe Karlsson, Sigtuna (ledamot) 
 
 
Övriga närvarande: 
Therese Olsson, Calluna AB 
Håkan Sandsten, Calluna AB 
Jerker Johansson, Sollentuna 
 
Övriga frånvarande: 
Joakim Pansar, Länsstyrelsen 
 
 

Ledningsgrupp närvarande:  
Jelena Mitreska, Täby  
Towe Holmborn, Sollentuna  
Christina Saltström, Upplands Väsby 
Babette Marklund, Järfälla 
Erik Palmfjord, Roslagsvatten 
Andreas Jacobs, Täby 
Ann Wahlström, Vallentuna 
Raheleh Joorabechi, Sollentuna 
Sara Damlin, Sigtuna 
 
Ledningsgrupp frånvarande: 
Björn Johansson, Sigtuna vatten 
Josefine Malmborg, Sollentuna Energi och Miljö AB 
Silje Handeland, Upplands Väsby 
Babar Khan, Sigtuna  
 

 
 Dagordning  

1. Presentation av deltagare (upprop) 
Närvarolista tecknades. 
 

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 

3. Val av justeringsperson  
Lars-Elis Ekeberg valdes till justerare. Godkännande av minnesanteckningar sker 
via e-post. Towe Holmborn är sekreterare. 
 

4. Presentation av miljöövervakningen 2023 (Calluna AB) 
Calluna presenterade resultaten från provtagningarna 2023. Fys-kem, växtplankton, 
miljögifter i sediment och makrofyter redovisades. 
Oförklarligt höga halter av PAH:er i Mörtsjön och Snuggan kan behövas kolla 
vidare på. Även höga halter av flera miljögifter i Oxundasjön noterades. 
 

5. Föregående minnesanteckningar 
Föregående minnesanteckningar 2023-12-07 lades till handlingarna. 
 

6. Godkännande av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för 2023 
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Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska redovisningen för 2023 godkändes och 
lades till handlingarna. 
 
Kommentar: För att få ett bättre genomslag i våra kommunikationsaktiviteter kan 
politiker hjälpa till att prata med respektive kommuns kommunikationsavdelning. 
Information behöver skickas ut i god till politiker (i samband med att 
kommunikationsmaterial skickas ut till tjänstemännen). Vi satsar på gemensam 
kommunikationsaktivitet till biltvättarhelgen. 
 

7. Antagande av verksamhetsplan och budget för 2024 
Förslag till verksamhetsplan och budget för 2024 godkändes med vissa justeringar. 
Budgeten för internbelastningsprojektet 2024 sattes till 900 000 kronor istället för 
800 000 som stod i utskickat förslag. Höjningen beror på behov av tillkommande 
arbeten som framkommit i samråd med upphandlad konsult på startmötet. 

 
8. Aktuellt från kommunerna  

• Vallentuna.  
Problem med ljudet. Våtmarksparken kommer invigas i maj.  

• Roslagsvatten. 
Arbetar med att ta fram drift och underhållsprogram för sina anläggningar.  

• Upplands Väsby.  
Man har färdigställt två fosfordammar, en vid Edssjön och vid Runby. 
Har påbörjat finprojektering av Väsbyån för att meandra vattendraget. 
Man planerar för våtmarkens dag vid Sanda Våtmark i maj. Samråd sker av 
kommunens förslag till vattentjänstplan. Planerar för att undersöka PFAS-
förorening i grundvattenmagasin som berör vissa ytvatten inom Oxunda. 

• Täby kommun.  
Samråd sker av kommunens förslag till vattentjänstplan. Arbeten för 
lågflödesmuddring av Vallentunasjön genomförs tillsammans med 
Vallentuna. För samtal om avtal med upphandlad konsult för åtgärdande av 
vandringshinder. 

• Järfälla.  
Arbetar vidare med att ta fram åtgärder som ett resultat av vattenplanen.  

• Sigtuna.  
Arbetar med att ta fram en vattentjänstplan. Arbetet kommer ledas av 
konsulter. Just nu håller man på att genomföra workshops. Swedavia har 
inkommit med en handlingsplan om hur man ska hantera PFAS. Sigtuna har 
lämnat synpunkter men man har inte sett den reviderade versionen. 

• Sollentuna 
Sollentuna hade vecka 8 och 9 mycket höga flöden i sjöar och vattendrag. 
Speciellt kritiskt var det i Edsviken och Edsån. Samarbete med Upplands-
Väsby och Vallentuna inleddes. 
Förbereder sanering av tidigare brandstation vid södra Norrviken. Projektet 
kommer genomföras i samarbete med Luleå tekniska universitet inom 
ramen för FORMAS-projektet Blue innovations. Arbetar med att minska 
belastningen från Överby hästgård (en del av hästgårdsprojektet), vars 
vatten leds till Vibyån och Edssjön.  
Towe går in i en ny roll på kommunen från och med den 1 april. Lösning för 
vikarierande vattensamordnare för 2024 undersöks. Bemanning för 
vattensamverkan kommer säkras men det är i dagsläget inte helt klart hur.  
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9. Övriga frågor  
Inga frågor.  

10. Nästkommande möte 
Nästkommande möte hålls den 23 maj kl. 9-12 i Vallentuna. Efter mötet tar vi en 
gemensam promenad till Vallentunas nya våtmarkspark.  
Studiebesök till Sanda våtmark i Upplands Väsby planeras även det till maj månad. 
Separat inbjudan skickas ut när datum fastslagits. 
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